
 

 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/20-01/20 

URBROJ: 2182/10-01-20-2 

Knin, 23. listopada 2020.  

 

 

 

 

Z A P I S N I K  

sa 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je održana dana 23. listopada 2020. godine (petak), u Gradskoj vijećnici u Kninu, 

s početkom u 15.35. i zbog tehničkih problema nije se izravno prenosila na Youtube kanalu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog vijeća (dalje 

u tekstu: predsjednica).  

 

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Mirko Antunović   

2. Josip Bebek  

3. Marjan Blažević 

4. Marija Ćurić 

5. Maja Deronja 

6. Veselin Đujić 

7. Nikolina Grizelj  

8. Davor Ilić 

9. Marina Krvavica 

10. Robert Marić 

11. Dragan Miličević 

12. Goran Mrnjavac 

13. Vedrana Požar 

14. Marko Sinobad 

15. Nenad Tisaj 

16. Marko Vujasinović.

 

Nisu bili nazočni vijećnici: Marinko Tokmakčija i Marko Šešo, koji su opravdali svoj 

izostanak te je utvrđeno da je od ukupno 18,  na sjednici nazočno 16 vijećnika i da Vijeće ima 

kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Vijećnica Marina Krvavica je propustila na vrijeme javiti se za iznošenje primjedbi na 

zapisnik s 39. sjednice Gradskog vijeća te je isti usvojen većinom glasova, 14 „za“, 1 „protiv“ 

(Krvavica) i 1 „suzdržan“ (Ćurić). 

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Većinom glasova,  14 „za“ i 2 „suzdržana“ (Krvavica, Ćurić) usvojen je sljedeći: 
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D N E V N I      R E D 

 

1.  Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i postupku raspolaganja 

nekretninama na području Gospodarske zone Preparandija 

Izvjestitelj: Ivica Brčina, službenik ovlašten za privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog   

                   odjela za prostorno uređenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša 
 

2. Vijećnička pitanja 

 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke  

o uvjetima i postupku raspolaganja nekretninama na području  

Gospodarske zone Preparandija 

 

  Službenik ovlašten za privremeno obavljanje poslova pročelnika Ivica Brčina je 

rekao da je dana 26. travnja 2012. godine Gradsko vijeće Grada Knina donijelo Odluku o uvjetima 

i postupku raspolaganja nekretninama na području Gospodarske zone Preparandija te dana 2. 

listopada 2013. godine Odluku o izmjenama i dopunama Odluke. U nastavku je pojasnio razloge 

predloženih novih izmjena i dopuna Odluke dodavši da se time potencijalnim investitorima želi 

omogućiti da realiziraju svoju investiciju jer je sadašnji rok od šest mjeseci neracionalan da bi se 

napravio projekt, ishodile dozvole, obnovio objekt te započelo s obavljanjem djelatnosti i zaposlilo 

radnike.  

 Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise nije imao primjedbi 

na prijedlog te je otvorila raspravu. 

Vijećnik Nenad Tisaj je prokomentirao da će vrijeme pokazati ima li u predloženim 

izmjenama sumnjivih stvari i pogodovanja nekome te je pitao za smisao odredbe stavka 6. novog 

članka 6. Odluke koja propisuje da je kupac dužan izvijestiti Grad Knin u slučaju smanjenja broja 

novozaposlenih radnika jer Odlukom nije propisana nikakva konsekvenca u slučaju otpuštanja 

radnika. U nastavku je vijećnik pohvalio odličan rad Ivice Brčine, službenika ovlaštenog za 

privremeno obavljanje poslova pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša za razliku od Joška Nedoklana, službenika ovlaštenog 

za privremeno obavljanje poslova pročelnika za programe Europske unije, gospodarstvo, strateško 

planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja, za kojeg je rekao da kao 

pročelnik niti jedanput nije izlagao točke koje su se odnosile na financije te dodao da se pita zašto 

je onda izabran na to mjesto.  

Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je rekao da od svih poslova iz nadležnosti 

pročelnika veoma mali postotak otpada na izlaganje na sjednicama Gradskog vijeća i da imenovani 

nije za pročelnika izabran da bi bio dobar izlagač. U nastavku je izrazio zadovoljstvo zbog 

pronalaska načina stavljanja u funkciju Gospodarske zone Preparandija i to rekavši da su od tri 

derutna objekta dva ubačena u Investicijski plan te da se u Stojnoj zgradi gradi 3i inkubator, u 

nekadašnjoj tvornici Kninjanki poduzetnički centar, a da se za nekadašnju školu Preparandije, čija 

je vrijednost znatno pala zbog urušavanja, pojavio investitor. Pojasnio je da je ideja da se napravi 

hotel sa konferencijskim kapacitetima u kojima će se razvijati konferencijski turizam te da 

investitor zaposli lokalno stanovništvo i da je cilj spriječi njihovo neopravdano otpuštanje od 

strane investitora.   

Vijećnik Nenad Tisaj nije bio zadovoljan odgovorom te je isto pitanje uputio i Ivici 

Brčini, službeniku ovlaštenom za privremeno obavljanje poslova pročelnika koji je rekao da će se 

naprijed navedena odredba ugraditi u ugovor i da ukoliko bi kupac postupio suprotno ugovoru 

odnosno, tj. ukoliko bi bez opravdanih okolnosti otpustio radnike, da bi se isti raskinuo. 

              Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i 

postupku raspolaganja nekretninama na području Gospodarske zone Preparandija donesena 

većinom glasova, 14 „za“, 1 „protiv“ (Ćurić) i 1 „suzdržan“ (Krvavica) i sastavni je dio Zapisnika. 
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     Točka 2. 

Vijećnička pitanja 

 

 Vijećnik Nenad Tisaj je rekao da novoizgrađena šetnica uz Krku plavi kod većeg vodostaja 

rijeke i pitao hoće li netko snositi posljedice zbog toga te je zamjenika gradonačelnika Marija 

Ćaćića pitao hoće li, obzirom na novi posao predavača u Zagrebu, stići ispunjavati sve svoje 

obveze tj. predavati u Zagrebu, biti zamjenik gradonačelnika, voditi brigu o projektima te 

poslovima gradskog Stožera. 
 

Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je pojasnio da je šetnjica napravljena po projektu i da 

Hrvatske vode nisu dozvolile dizanje šetnjice iznad razine stogodišnjih voda kako ne bi došlo 

do izlijevanja Krke u grad i da su betonski rubnici osiguranje šetnjice te je dodao da Grad nije 

preuzeo projekt jer je još u izgradnji i da će prije toga izvođač sanirati sve nedostatke. U 

nastavku je rekao da i gradonačelnik svoju dužnost obavlja volonterski i da ispunjava sve 

obveze pa da će isto tako i on ispunjavati sve svoje obveze kao i do sada te je dodao da mu 

politika nije karijerno zanimanje jer je njegova karijera u visokoškolskom sustavu, a da mu je 

cilj, kako trenutno tako i ubuduće, provođenje projekata i poboljšanje kvalitete života u gradu.  

 

 Vijećnica Marina Krvavica je prokomentirala da u pisanom odgovoru na pitanje u svezi novog 

studija na Veleučilištu u Kninu stoji da još nije definiran naziv studija, da je inicijativa išla od 

Grada Knina prema Pravnom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, da se navodi očekivani ishod i 

tko bi mogao upisati studij, a da je na prošloj sjednici rečeno da se studij neće provoditi zbog 

pandemije izazvane Covidom-19 te je dodala da se očito radi o obmanjivanju javnosti. Nadalje 

je pitala kako se namjerava riješiti problem u svezi smeća oko kontejnera za mješoviti otpad.  
 

Gradonačelnik je rekao da ne želi ulaziti u raspravu oko dostavljenog odgovora za studij i da je 

pravo vijećnice da isti tumačiti kako želi. U svezi drugog pitanja je istaknuo da se otpad 

uspješno odvozi i zbrinjava, da je naručen video nadzor i da je uzrok problema nepoštovanje 

pravila od strane građana. Rekao je da će građani početi poštovati pravila kada kazne budu 5 

tisuća kuna po prekršaju te dodao da komunalni redar svaki tjedan naplati nekoliko kazni zbog 

nepropisnog odlaganja otpada. Također je rekao da je izvršena kontrola kontejnera koji koristi i 

vijećnica Krvavica i da je utvrđen tehnički problem zbog pucanja nekog plastičnog dijela i da 

je problem otklonjen. Napomenuo je da se građanima još uvijek ne naplaćuje 2,40 kuna za 

svako otključavanje kontejnera, ali da će kada počne naplata na takav način, u sustavu biti 

vidljivo ako netko tko živi u gradu i dobio je ključ za odlaganje otpada, ne koristi isti te da će 

se to sankcionirati kaznom.  Zaključio je da građani moraju poštovati propise RH i grada 

Knina. 
 

 Vijećnica Marina Krvavica je rekla da zakon predviđa studij u trajanju od 3+2 godine ili 4+1 

godina nakon čega studenti stječu 300 ECT bodova te da ne postoji model studija 3+1 godina. 

Također je rekla da ne postoji zakon koji propisuje koliko puta građani mjesečno moraju 

odložiti otpad, da video nadzor nije rješenje jer ne pokriva cijelo područje grada i da je 

činjenica da građani ne žele plaćati račune i poštovati propise. Zaključila je da su podzemni 

kontejneri s ključem zamisao totalnog morona i budale jer narod nema takvu naviku i da ne 

postoje propisi kojima će ga na to primorati. 

 

 Vijećnik Davor Ilić je rekao da u pograničnom području s BiH postoji problem s 

telekomunikacijskim signalom i upadanja u roaming što za posljedicu ima visoke troškove  

stanovništva tog područja te je pitao može li se nešto poduzeti po tom pitanju. 

 

Službenik ovlašten za privremeno obavljanje poslova pročelnika Ivica Brčina je rekao da je 

Grad Knin već slao dopis svim operaterima i da su isti odgovorili da obzirom na broj korisnika 

nije isplativo postavljanje novog odašiljača koji bi pojačao postojeći signal te je dodao da će 

Grad ponovo uputiti dopis.   
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 Vijećnik Josip Bebek je ukazao da je šaht u Tuđmanovoj ulici kod križanja s Jeleninom ulicom 

propao 10-ak cm te je pitao za mogućnost asfaltiranje prolaza prema maloj dvorani Zajednice 

sportova. 
 

Službenik ovlašten za privremeno obavljanje poslova pročelnika Ivica Brčina je odgovorio da 

je već davno dan nalog Komunalnom poduzeću da sanira navedeni šaht, ali da oni prethodno 

moraju dobiti suglasnost Hrvatskih cesta i rekao da se nada da će to biti uskoro. U svezi stanja 

prolaza prema dvorani je rekao da je to posljedica neodgovornosti i neprofesionalnosti 

ugovornog izvođača radova i da je Cestama Šibenik za to dan nalog minimalno prije pola 

godine, ali da to nisu izvršili te da će ih ponovo kontaktirati.  

 

 Vijećnik Goran Mrnjavac je pitao za mogućnost da se asfaltira odvojak od 7. gardijske brigade 

do drvene rampe prema šetnici uz Butižnicu u dužini cca 100 metara. U svezi projekta  šetnjice 

je prokomentirao su se drvenim stupovima mogli premostiti plavni dijelovi.  
 

      Službenik ovlašten za privremeno obavljanje poslova pročelnika Ivica Brčina je za na prvo 

pitanje odgovorio da su planirana sredstva za tekuću godinu potrošena ali da se isto može 

planirati za iduću godinu . U svezi prijedloga za šetnjicu i drvene stupove rekao je da tehnički 

propisi ne predviđaju takvo rješenje.  

 

 

 

Sjednica je završena u 16.30.  

 

 

 

 

              ZAPISNIK  IZRADILA                    PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struč.spec.oec. 

 

 

 

 

 

 

 


